

Ministrul Muncii: HG pentru majorarea salariului minim brut la 2.300 de lei va fi adoptata miercuri

Hotarârea de Guvern prin care salariul minim brut pe economie va fi majorat anul viitor de la 2.230 de lei la 2.300 de lei va fi adoptata în sedinta de Guvern de miercuri, a anuntat, luni, ministrul Muncii si Protectiei Sociale, Raluca Turcan, pe Facebook.

"Salariul minim va creste în 2021 cu o suma care va depasi rata inflatiei, adica 70 de lei brut, de la 2.230 de lei la 2.300 de lei brut/lunar. Aceasta este concluzia consultarilor pe care le-am avut astazi, alaturi de prim-ministrul Florin Cîtu, cu reprezentantii Consiliului National Tripartit pentru Dialog Social. Hotarârea de Guvern prin care se stabileste aceasta crestere va fi adoptata, miercuri, în sedinta de Guvern", a transmis Raluca Turcan.

Ministrul Muncii a adaugat ca în prima parte a anului viitor Guvernul va încheia un acord cu partenerii sociali pentru stabilirea unui mecanism de calculare a salariului minim care sa asigure predictibilitate.

"Am mai decis, totodata, sa continuam demersurile pentru stabilirea unui mecanism de crestere a salariului minim brut pe economie pentru urmatorii patru ani, care sa asigure stabilitate si predictibilitate evolutiei acestui indicator salarial. Vom încheia, de altfel, un Acord tripartit în acest sens cu partenerii sociali, în prima parte a anului viitor", a mentionat Raluca Turcan.

Conducerea Guvernului si liderii patronatelor si ai sindicatelor s-au întâlnit luni la sediul Guvernului în cadrul Consiliului National Tripartit, pentru a discuta despre nivelul pâna la care sa creasca salariul minim brut pe economie pentru anul viitor.